
Владимир Ковачевић: Нова цена гаса је повољна, али је ипак за око 30 одсто већа од досадашње
уторак, 31 мај 2022 00:15

Српској индустрији је потребно ресетовање, потребан нам је економски кризни штаб који
би се бавио превентивом, како се не би само санирале последице кризе, каже за Н1
Владимир Ковачевић, привредник, из покрета Да се струка пита.

  

  

На питање шта би радио кризни штаб и како мењати индустрију, он наводи да смо ми
увозно оријентисана економија, због чега смо посебно рањиви у кризном периоду.

  

„Потребно је омогућити да се развијају различите гране привреде и пољопривреде у
којима би се анализом дошло до закључка да можемо да будемо самостални, и да се не
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ослањамо на увоз“, истиче Ковачевић.

  

Коментаришући полемику између председника Србије и новинарке Н1 о производњи
пасуља, он наводи да Србије итекако има капацитет да га производи а не да га увози.

  

"Слична је ситуација у области дрвене грађе или, на пример, меса. Зашто је Србија
дошла до тога да мора да увози месо", пита Ковачевић.

  

Наглашава да се више морамо окренути себи и покренути нове производње, а држава
како је нагласио, треба да буде позивар и процени шта треба покренути и оживети.

  

Он је нагласио да подржава предлог НАЛЕД-а о новим кредитима и гаранцијама за
привреднике за обртна средства ( сировине), јер каже да су велика тзв.
предфинансирања, јер је транспорт вишеструко поскупео, постоје и захтеви да се плате
повећају, а поскупели су и енергенти.

  

"За то је потребан додатни капитал, тако да би такви кредити били добродошли",
појаснио је гост Н1.

  

За нову цену гаса каже да је повољна.

  

То је сјајна вест, каже, али додаје да не треба заборавити да је то 30 одсто скупље него
до сада што је, сматра - додатни притисак.

  

Он напомиње да треба погледати има ли довољно расположивих количина гаса и каже
да у новом гасном споразуму има један измењен члан уговора на који треба обратити
пажњу - који у досадашњем уговору није постојао, а то је могућност једностраног
повлачења из уговора за уговорне стране.
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"То значи ако не будемо доследни политици коју водимо, да испоручилац гаса може
једнострано да се повуче, а онда имамо велики проблем", каже Ковачевић.

  

(Н1)
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